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Congratulations on your participation in the Paris 2024 Paralympic Games.
Thanks to your work, you enabled Paralympians to take centre stage

and played a role in the global success of this exceptional event,

proudly welcomed in France for the first time in history.

Change starts with Sport and by contributing to the Paris 2024
Paralympic Cames, you have supported the International Paralympic
Committee on its journey to make for a more inclusive world through sport.

Félicitations pour votre participation aux Jeux Paralympiques de Paris 202\.

Crace a votre travail, uous avez permis aux Paralympiens doccuper le devant

de la scéne et joué un réle dans le succes mondial de cet éuénement exceptionnel,
que la France est fiere d'avoir accueilli pour la premiére fois de son histoire.

Le changement commence par le sport et en contribuant aux Jeux Paralympigues

de Paris 202Y, vous avez soutenu le Comité International Paralympique dans sa quéte
d'un monde plus inclusif grace au sport.
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GAMES WIDE OPEN
OUVRONS GRAND LES JEUX

PARIS 2024 PARRALYMPIC GRAMES
28 AUGUST - 8 SEPTEMBER 2024

JEUX PARALYMPIQUES - PARIS 2024
28 AOUT - & SEPTEMBRE 2024




